
new Release

INTAKT RECORDS www.intaktrec.ch

Dave gisler trio

WitH jaimie BranCH

ZüRiCh ConCeRt

Dave gisler Guitar
jaimie BranCH trumpet
raFFaele BossarD bass 
lionel FrieDli Drums

all compositions by Dave Gisler. Recorded live november, 29, 2019
at unerhört!-Festival Zürich by Lars Dölle for sRF 2 kultur. Mixed 
by David torn, nY. Mastered by Michael brändli, hardstudios win-
terthur. Liner notes: Pirmin bossart. Photo: Palma Fiacco. 
Produced by Dave Gisler and intakt Records. Published by intakt
Records, Patrik Landolt, anja illmaier, Florian keller, P. o. box, 8024
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D rei Jahre nach dem gefeierten Debut-album «Rabbit on the
Run» legt das Dave Gisler trio ein Live album vor: als Gast an der
trompete spielt Jaimie branch.

Dave Gisler hat sich in den vergangenen Jahren im kraftfeld des zeit-
genössischen Jazz einen hervorragenden Ruf als klangarchitekt an
der e-Gitarre erspielt. Mit Lionel Friedli, der impulsiven urgewalt an
den schlagwerken und dem bassisten Raffaele bossard mit seinem
kernigen ton sind zwei begehrte Musiker der schweizer Jazzszene
mit im trio. Die band liebt einerseits den Punch des Rockfeelings,
aber oszilliert auch gerne in ruhigen und subtilen Zonen, wo einzel-
klänge und sphärische texturen die essenzen neu mischen. 

wer die trompeterin Jaimie branch schon auf der bühne erlebt hat,
weiss um ihre  art, wie sie sich auf die energie einstimmt, wie sie hin-
steht, das instrument ansetzt, spielt: mit einer selbstverständlichkeit
und unbedingtheit, einer schärfe und wehmut, einer Leichtigkeit
und heavyness. es wird sofort klar, dass die energie dieser Musike-
rin das Dave Gisler trio befeuert. und auch das inspirierte trio wirkt
wieder auf die Musikerin und mit ihr ins kollektiv zurück.  

«Die Musik dieses Live-Mitschnitts trifft den nerv einer Zeit, die von
emotionen und kontrasten geschüttelt wird», schreibt Pirmin Possart
in den Liner notes. «unzimperlich der Gestus, zart und sinnlich das
vibrieren unter der oberfläche.»

T hree years after their celebrated debut album Rabbit on the Run

the Dave Gisler trio presents a live album: Guest on trumpet is 
Jaimie branch.

over the past few years Dave Gisler has earned himself an impres-
sive reputation in the free-thinking force field of contemporary jazz as
a maverick sound architect on the electric guitar. on the one hand the
the Dave Gisler trio loves the punch of a rock sensibility, but it cheer-
fully slips into quieter and calmer zones, where individual sounds and
otherworldly textures remix the essences afresh. 

anyone who has already seen Jaimie branch live will know her uni-
que way of tuning into the energy, the way she stands, takes up the
instrument, and plays – natural and sovereign, incisive and melan-
choly, light and weighty. it’s clear from the start that this musician’s
energy fires up the Dave Gisler trio. and in turn the trio’s inspiration
has an effect on the trumpeter which feeds back into the group. 

“the music on The Zurich Concert strikes a chord, in a time shaken by
emotions and extremes,” writes Pirmin bossart in the liner notes. “it’s
attitude unflinching, under the surface the pulse is tender and sensual.”
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Dave gisler on intakt ReCoRDs

Florian egli WeirD BearD 

eveRYthinG Moves
oRientations

Florian egli: saxophone,  Dave Gisler: Guitar, 
Martina berther: e-bass, Rico baumann: Drums
intakt CD 265 + intakt CD 291  

CHristoPH irniger Pilgrim

itaLian CiRCus stoRY
biG wheeL Live
Christoph irniger: saxophone, stefan aeby: Piano, 
Dave Gisler: Guitar, Raffaele bossard: bass, Michi stulz: Drums
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Dave gisler trio

Rabbits on the Run
Dave Gisler: Guitar
Raffaele bossard: bass
Lionel Friedli: Drums
intakt CD 304


